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Fråga 
  

från Kristdemokraterna 
 

vid regionfullmäktige 15-16 februari 2022 
 
 

till  
 

Tom Silverklo (C) 
 

 
 
 
Jag har tidigare vid regionfullmäktige ställt fråga (210623) och interpellation (211020) till 
dig om den allvarliga situationen som råder på ortopedkliniken.  
Beskedet har varit att det bedrivs en patientsäker vård och du har också beskrivet hur ni 
skall komma till rätta med problemen.  
 
Nu i veckan skrev läkarna på ortopedkliniken återigen en debattartikel och beskriver där hur 
illa situationen är och talar om ett katastrofalt läge. 
 
Min undran är: 
 
Vad är din förklaring till att det gick så här illa för ortopedkliniken och vad bär du för ansvar 
för denna utveckling? 

 
 
 
 
 
Östersund 2022-02-09 
 
 
Lars-Erik Olofsson 
Gruppledare (KD) 
  


